
 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I. 

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 08.01.2025 

Začiatok zasadnutia:  16.00 h 

Ukončenie zasadnutia:  19.45 h 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, Mgr. Peter Krško, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, MVDr. Vladimír 

Petráš, MVDr. Norbert Turanovič 

Neprítomní členovia: 

MgA. Martina Polievková, ArtD. 

Ostatní prítomní:  

Obyvatelia – Dlhá ulica, Nábrežie sv. Cyrila (v počte 16), Ing. Nikmonová- vedúca odboru 

SP, výstavby a ŽP, Ing. Bartoš- TSMPD s.r.o. 

Program: 

1) Otvorenie 

2) Žiadosti 

3) Rôzne, podnety obyvateľov a diskusia s obyvateľmi 

4) Záver 

K bodu 1) 

Predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová privítala prítomných 

a otvorila zasadnutie  VVO č. I., ktoré začalo o 16.00 h v budove na Ulici J. Hollého 2 

v Prievidzi. 

K bodu 2) 

1) Žiadosť- Branislav Humaj, Poľná ulica 13, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti o odkúpenie spoluvlastníckych 

podielov. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 5 

- Členovia VVO č. I. nesúhlasia s odkúpením spoluvlastníckych podielov. 
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2) Žiadosť- BONAS s.r.o., Cesta poľnohospodárov 8, 971 01 Prievidza. 

- Právna kancelária MsÚ žiada o vyjadrenie k žiadosti zrušenie predkupného práva. 

- Hlasovanie: Za 0 / Zdržal 0 / Proti 5 

- Členovia VVO č. I. nesúhlasia so zrušením predkupného práva. 

K bodu 3) 

1) Na základe pracovného stretnutia s viceprimátorom Michalom Dobiašom vo veci 

problémového parkovania v lokalite - Dlhá ulica č. 44 - 48 sa riešili možnosti 

vybudovania nových parkovacích miest v tejto lokalite. Poslanci boli informovaní 

o momentálne najlepšom spôsobe riešenia a to vybudovanie rozšíreného parkoviska 

pred bytovým domom na Nábr. sv. Cyrila 35 - 41.  Treba však zvážiť najdôležitejší 

faktor a to nutnosť výrubu väčšieho počtu stromov. Realizácia si podľa projektu 

vyžaduje výrub 41ks drevín a navrhovaná je výsadba v počte 20ks drevín.  

Zasadnutia výboru sa zúčastnili na základe pozvania členov VVO č. I. domoví 

dôverníci a obyvatelia bytového domu Nábr. sv. Cyrila č. 35 – 41 vo veci vybudovania 

rozšíreného parkoviska pred ich bytovým domom. Zo strany zástupcov mesta Ing. 

Nikmonovej a Ing. Bartoša bol zúčastneným obyvateľom predstavený projekt – 

Spevnené plochy na Nábr. sv. Cyrila. Projektová dokumentácia rieši návrh novej 

a úpravu existujúcej plochy na parkovanie s 50 kolmými parkovacími státiami, 

preriešenie existujúceho parkovania a úpravu dopravnej situácie. 

- Po dohode s poslancami domoví dôverníci projekt realizácie rozšíreného parkovania 

predostrú ostatným obyvateľom vchodov Nábr. sv. Cyrila c. 35 – 41 a záväzné 

súhlasné alebo nesúhlasné stanovisko obyvateľov ohľadom vybudovania rozšíreného 

parkoviska, výrubu drevín a úpravy dopravnej situácie budú tlmočiť poslancom VVO 

č. I. na najbližšom zasadnutí VVO č. I. dňa 05.02.2025. 

 

2) Zasadnutia výboru sa zúčastnili aj nespokojní obyvatelia Dlhej ulice, vchody č. 44,46 

a 48 vo veci problémového parkovania a riešenia dopravnej situácie a dopravných 

obmedzení, ktoré boli zavedené v predmetnej lokalite. So zástupcami mesta s Ing. 

Nikmonovou a Ing. Bartošom sa prehodnocovali a riešili všetky možné alternatívy 

opráv a rozširovania existujúcich parkovacích miest ale aj vybudovanie nových 

spevnených plôch v predmetnej lokalite. 

- Pripomienky a požiadavky obyvateľov si vedúca odboru SP, výstavby a ŽP spísala 

a bude sa venovať možnostiam ich riešenia. Išlo o nasledovné požiadavky: 

- požiadavka na osadenie zrkadla pri výjazde od bytového domu Dlhá ulica č. 44 na 

hlavnú cestu, 

- požiadavka na obmedzenie rýchlosti na 30km/h po celej dĺžke Dlhej ulice od HBP, 

- preveriť začiatok zjednosmernenia cesty pred budovou Navi na Dlhej ulici, 

- preveriť možnosť zmeny času parkovacej zóny. 
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- Členovia VVO č. I. žiadajú za obyvateľov o preverenie možností vybudovania nových 

spevnených plôch na: 

- priestranstve medzi bytovými domami č. 44 a č. 46, 

- priestranstve oproti bytovému domu č. 48 a oproti spoločnosti Navi, 

- priestranstvo oproti potravinám Koruna, ako pokračovanie existujúceho parkoviska 

oproti bytovému domu na Dlhej ulici č. 30 – 36.  

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

- Členovia VVO č. I. na základe ďalších podnetov žiadajú za obyvateľov Dlhej ulice o: 

- nový poter na chodník, resp. opravu chodníka vedúceho k bytovému domu na Dlhej 

ulici od hlavnej cesty, 

- opíliť brezu pred bytovým domom na Dlhej ulici č. 48, 

- preveriť možnosť kamerového systému v celej lokalite, kvôli zvýšenej kriminalite 

a opakovanému poškodzovaniu súkromných vozidiel v tejto lokalite. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

3) Členovia VVO č. I. opakovane navrhujú 60% z výnosu z CMPZ použiť na opravu 

miestnych komunikácií a chodníkov, vybudovanie nových parkovacích miest, a i. vo 

VVO č. I. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

4) Členovia VVO č. I. žiadajú na základe požiadavky obyvateľov spevniť oba chodníky 

s vyústením do križovatky Dlhá ulica / Nábr. sv. Cyrila a preveriť dopravnú situáciu 

pre zriadenie nového prechodu pre chodcov ako prepojenie týchto chodníkov (Príloha 

č. 1.). 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

5) Členovia VVO č. I. žiadajú na základe požiadavky obyvateľov opraviť spevnené 

plochy na parkovanie pred vchodom Nábr. sv. Cyrila č. 42 a č. 43 (Príloha č. 2.). 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

6) Členovia VVO č. I. žiadajú príslušníkov MsP o pravidelné kontroly automobilov 

parkujúcich na Ulici stavbárov od bytového domu  č. 18 po križovatku s Necpalskou 

cestou pre zlú priechodnosť a tiež zlú viditeľnosť pri vychádzaní na hlavnú cestu.   

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

7) Členovia VVO č. I. na základe viacerých podnetov obyvateľov žiadajú preveriť 

možnosti modernizácie a jednoduchšej orientácie na webovej stránke mesta. 

Obyvatelia sa sťažujú, že pri otvorení jednotlivých podsekcií ostávajú informácie hore, 

musia si stránku prerolovať hore, je to pre obyvateľov mätúce. Rovnako pri zvolení 
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sekcie v menu vo vrchnej časti zvolené podsekcie na ľavej strane „preskakujú“, 

miznú, preblikujú. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti  

 

8) Členovia VVO č. I. žiadajú o opravu presklených „dvierok“ na informačnej vitríne VVO 

na Ul. Mišíka. Zastaraný systém zaistenia skiel neumožňuje dobré tesnenie, 

vyvesené materiály vlhnú, papier sa deformuje a texty sa rozpíjajú. V prípade, že 

oprava nebude možná, žiadajú o výmenu za novú, modernejšiu vitrínu s možnosťou 

upevniť materiály magnetkami. 

Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti  

 

9) Členovia VVO č. I. zaznamenali výrazný pokles výskytu diviakov v lokalite Vápenickej 

ulice, nakoľko bol vykonávaný niekoľkomesačný lov členmi Poľovníckeho spolku 

Púšť. V tomto období sa však diviaky opäť sťahujú k obydliam a tento dohľad 

a elimináciu diviačej zveri v danej lokalite treba intenzívne vykonávať naďalej.  

Členovia VVO č. I. žiadajú o finančnú odmenu pre Poľovnícky spolok Púšť za odlov 

diviakov v meste za rovnakých podmienok, ako sa poskytuje Poľovníckemu spolku 

Breza. Ukázalo sa, že tento spôsob eliminácie diviakov v lokalite Vápenickej ulice je 

účinný, ale zároveň pre poľovníkov menej atraktívny ako v ostatných častiach revíru. 

Finančná kompenzácia za streleného  diviaka má za cieľ odlov ešte viac zintenzívniť, 

nakoľko v poslednom čase začíname opäť evidovať pripomienky obyvateľov z časti 

Piesky a Hajfa ohľadom ich výskytu. 

Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 

 

10)  Členovia VVO č. I. žiadajú na základe písomného podnetu obyvateľky p. Ing. Zuzany 

K. o riešenie požiadaviek obyvateľov lokality Vlčie Kúty - viď. Príloha č. 3. 

- Hlasovanie: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 

 

K bodu 4) 

Na záver predsedníčka VVO č. I. p. PaedDr. Kvetoslava Ďurčová poďakovala za 

účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončila. 

 PaedDr. Kvetoslava Ďurčová 

predsedníčka VVO č. I. 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 
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Príloha č. 1. 

 

 

Príloha č. 2. 
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Príloha č. 3. 

 

Dobrý deň, vážení poslanci, 

 

obraciam sa na Vás s nádejou a vierou vo vypočutie mojej občianskej požiadavky. 

 

Už takmer 7 rokov bývame v lokalite Vlčie Kúty v pôvodnom rodinnom dome. Za tento čas sa lokalita 

rozšírila o nové domy a množstvo nových obyvateľov (Na Kamenici a Na Slnečnej Lúke). 

Susedstvo tvoria prevažne mladé rodiny s deťmi. 

 

Na Vlčie Kúty nevedie z mesta žiadny chodník ani osvetlenie ani MHD. Dlhodobo ma trápi a frustruje, že 

pokiaľ chcem ísť s deťmi do škôlky alebo školy napríklad na bicykli s detskou sedačkou, či pešo neodvážim 

sa, pretože je to život ohrozujúca cesta z dôvodu chýbajúceho chodníka, krajnice na ceste a v zimnom 

období osvetlenia.  V súčasnej situácii veľmi vážnej klimatickej krízy, nekvalitného ovzdušia a nedostatku 

pohybu obyvateľstva by malo byť v záujme nás všetkých, aby pešo dostupné vzdialenosti boli naozaj pešo 

dostupné bezpečne a aby ľudia mali vždy možnosť alternatívnej dopravy (MHD, bicykel) ku autám. Navyše 

pre deti je prospešné, ak získavajú kompetencie a vedia sa od určitého veku do školy presúvať 

samostatne. MHD na Vlčích Kútoch by bola z mnohých dôvodov veľmi prospešná. 

 

Samostatný odstavec venujem situácii s obyvateľmi sociálnych bytov na Ciglianskej ceste. Množstvo 

nových obyvateľov tu na Vlčích Kútoch má za následok aj oveľa vyššiu dennú premávku na ceste v okolí 

bytoviek. Chodím tadiaľ denne a denne pozorujem aké nebezpečné a život ohrozujúce je pre obyvateľov 

bytoviek presúvať sa do vlastných domovov po tejto ceste. Na ceste denne vídať deti, ženy s kočíkmi. Po 

tme ich sotva vidieť. Sama som niekoľkokrát išla po ceste s kočíkom a šoféri jazdili rýchlo, blízko. Bolo to 

extrémne nepríjemný zážitok. Ľudsky nedokážem pochopiť, ako môže byť mesto ľahostajné voči takejto 

situácii. 

Obzvlášť ak ide o ženy s deťmi. Chcem veriť, že to nie je spôsobené tým, že ide o občanov z ťažkých 

sociálnych pomerov, ktorí často nie sú dostatočne silní, aby sa postavili za vlastné záujmy. Ich životy však 

nemajú na ceste menšiu hodnotu. Situácia je nepríjemná pre všetkých - pre vodičov aj obyvateľov. 

 

Vzhľadom na vyššie popísané skutočnosti Vás žiadam o kroky, ktoré budú viesť k zlepšeniu situácie: 

-  zavedenie linky MHD na Vlčie Kúty 

-  vybudovanie chodníka a dopravné riešenie situácie na križovatke Ciglianska cesta a Sebedražská cesta 

pre  peších, presúvajúcich sa z Vlčích kútov smerom do mesta a z mesta cez túto križovatku - zvážiť 

verejné osvetlenie. 

 

Verím, že môj podnet je opodstatnený a budete mu venovať pozornosť. 

 

S úctou 

Ing. Zuzana K. 

 


